
 

 

 
Geacht college van Burgemeester en Wethouders en raadsleden van de Gemeente Venlo, 
 
Tijdens de oordeelsvormende raadsvergadering d.d. 12 oktober jl. is onder andere de motie 
topsport besproken. Deze is door de meeste fracties positief ontvangen.  
 
Performance Centre Venlo heeft een ambitieuze toekomstvisie zoals verwoord in onze 
notitie van 29 september 2022. Om inhoud te geven aan deze visie vragen wij u de 
benodigde financiële middelen mee te nemen in de aan de raad ter besluitvorming 
voorliggende begroting. 
 
Topsport zien wij als een zeer belangrijke katalysator voor de breedtesport. Naast het op 
hoog niveau begeleiden van (toekomstige) topsporters, hun ouders en begeleiders is onze 
ambitie ook om topsportevenementen naar Venlo te halen. 
Willen we deze ambities waarmaken dan zal het fundament, wat we momenteel versterkt 
neerzetten, moeten worden uitgebouwd ter voorbereiding op de toekomst: Venlo is in 2026 
naast een breedtesport ook een topsport stad. 
 
Vraag aan de fracties: 
Is het extra bedrag van € 86.000,00 nog op te voeren in de besluitvorming voorliggende 
begroting voor 2023. 
 
Graag maken wij gebruik van het sprekersplein d.d. 2 november a.s. en vragen 5 minuten 
van uw tijd om onze ambities te verduidelijken. 
 
Bij voorbaat dank voor uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Bestuur Stichting Performance Centre venlo 
 
Voorzitter Dhr. Nico van Knippenberg 
Secretaris Mevr. Ingrid Keder van Rijdt 
Penningmeester Dhr. Mat Bours 
 



 

 

 
 
 
 


